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Att; Kontrollutvalget i Ørland Kommune.
 
 
 
Undertegnede var med i Bjugn Kommunestyre da budsjettet for 2019 ble vedtatt. En av postene var på
kr.300000 til "vedlikehold"av fergelemmene på Dypfest og Tarva. I løpet av 2019 ble det spurt om
framdrifta. En hadde da en person som gjennomgikk framdrift av prosjekter i kommunen, men
fergelemprosjektet var ikke da igangsatt.
 
På budsjettet for 2020 vedtok også det nye kommunestyret i Ørland å bevilge kr.300000 til
fergelemprosjektet.
 
På høsten 2020 tok jeg kontakt med Kommunedirektør og spurte om status for prosjektet. Fikk formidlet
hans fra svar som kom fra avd.ing og ansvarlig for prosjektet at noe var gjort og at man ventet på varer
som var bestilt.
 
Kommunestyret vedtok også i budsjettet for 2021 kr.300000 til "prosjektfergelemmer". Betyr det at når
dette beløpet settes opp på nytt at påløpne kostnader i prosjektet ikke er betalt i 2020?
 
Ber Kontrollutvalget medvirke til at ønskede prosjekt gjøres ferdig.
Det ligger også et langt stag på Dypfest fergeleie som ikke skal være der, ønsker at det fjernes.
 
 
Per Odd Solberg
 
 
 
 
 

 


